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INTERPELACJA 

Szanowna Pani Prezydent, 

W odpowiedzi na interpelację (DSR-BIM-III.0003.24.2022 z dnia 14.09.2022 r) podpisaną 

przez Pana Sekretarza Wojciecha Rosickiego nie dostałem odpowiedzi na połowę moich 

pytań. Dlatego pozwoliłem sobie je powtórzyć i dodać jeszcze jedno:  

1. czy droga po której jeżdżą tak ciężkie transporty jest do tego odpowiednio 

przygotowana (odpowiednia konstrukcja, podbudowa itd.); 

2. jakie kroki miasto poczyniło aby zapewnić bezpieczeństwo ludziom mieszkającym 

przy tej drodze (np. ograniczenie prędkości, sprawdzenie czy pojazdy nie są 

przeciążone itd.); 

3. Na kiedy planowane jest wypełnienie ubytków w drodze i kto pokryje koszty tej 

naprawy; 

Sprawa dotyczy bezpieczeństwa mieszkańców, a pytania które zadałem nie są trudne. 

Dlatego tym razem bardzo proszę o przygotowanie odpowiedzi w przepisowym terminie. 

 

  

 

 


